
Zápis ze schůze Katedry ruských a východoevropských studií 

27.1.2014 

Přítomni: S. Horák, D. Kolenovská, K. Králová, B. Litera, E. Souleimanov, K. Svoboda, J. Šír, L. Švec, 

M. Tejchman, J. Vykoukal 

 

Schůze řešila především pozici KRVS vůči plánovaným změnám na IMS. M. Kubát v úvodu shrnul 

dosavadní vývoj diskuse na KRVS i na IMS.  

J. Vykoukal následně sumarizoval důvody reforem z hlediska vedení IMS a v následné diskusi 

odpovídal na dotazy týkající se různých aspektů těchto změn a jejich dopadů na KRVS.  

Po diskusi se KRVS shodla na následujících závěrech:  

1) KRVS připouští existenci společného magisterského studia, v jehož rámci by existovaly tři 

specializace vycházející ze současné výuky na KRVS – středoevropská, balkánská a postsovětská 

(ruská a eurasijská).* Část členů katedry by nicméně preferovala možnost akreditace 

samostatného oboru Ruská a eurasijská studia* jakožto pokračování bývalých ruských a 

východoevropských studií. 

2) Z hlediska institucionálního se KRVS většinově shoduje na případném rozdělení katedry na dvě 

části, z nichž jedna by zahrnovala Středovýchodní Evropu a Balkán a druhá Rusko a eurasijský 

prostor*. 

3) V rámci reforem členové katedry požadují řešení technicko-administrativního zabezpečení 

institutu, především vytvoření koordinátora pro vědeckou činnost (zejména granty) a zahraniční 

kontakty.  

* názvy jsou ve všech případech pracovní 

 

 

V Praze, dne 31.1.2014 

 

Zapsal. S. Horák 

Schválil: M. Kubát 

 


